

ABOUT US 公司简介

Founded and run by a team of professional investment experts, AG Asia Group Berhad, is an investment company that focuses on Shariah-Compliant projects. The management of the company is formed by a team of experienced conservative investors who prioritise the preservation of capital over growth or market returns, which makes it relatively less risky.

Our investment business seeks out high-value portfolios both locally and abroad, while continuing to find opportunities in areas, such as retail and/or supply chain market, food and beverage (halal), security investment such as real estates, private placement, and etc. Through strategic partnerships and joint ventures with globally renowned entities, we will continue to seek for more opportunities with the highest investment potential.

Here at AG Asia Group Berhad, we believe in win-win strategies. Unlike most investment companies, we plan to grow organically through acquisitions in the industries in which the management of the company has significant experience. We maintain a close relationship with the existing investment structures, funds and asset managers of our business partners, while continuously devoting efforts to developing their networks and identify appropriate investment opportunities by providing our business partners the support they need on marketing and sales channel, business development, as well as supply chain to add values on the targeted investment projects and companies, achieving the win-win situation.

環亞集團是一家专注于符合伊斯兰教法项目的投资公司。公司管理层由一群经验丰富的投资者组成，除了投资增长及市场回报之外，他们更注重投资项目的风险管理，以确保项目稳定及安全。

環亞集團的业务横跨国内外市场，着重于高素质现有项目的同时，亦不断挖掘具有投资潜力的领域，包括：零售业、供应链市场、餐饮业(清真)、金融业(证券投资、房地产投资)等。通过与全球知名企业合作，旨在把握每一个具潜能的投资机会。

在環亞集團，我们相信双赢策略。与大多数投资公司不同，環亞集團计划收购拥有丰富管理层经验的公司，并与他们一同持续增长。此外，環亞集團也与现有的投资机构、基金公司和资产管理人等合作伙伴保持密切的关系，同时不断致力于发展人际网络，为合作伙伴提供各种营销渠道与支援，为投资项目增值，坚持互惠互利的原则，从而实现双赢目标。



AG ASIA GROUP BERHAD
A-19-1 & 2, NORTHPOINT OFFICE,
MID VALLEY CITY, LINGKARAN SYED PUTRA,
59200, KUALA LUMPUR, MALAYSIA.

+6 03- 2202 3660

info@agasiagroup.co

agasiagroup.co

*This content is not reviewed by SC

More Ideas For Your Wealth 您理财的最佳选项

What is AG Liquidated Asset Trust? 什么是環亞流动资产信托？

AG Liquidated Asset Trust is a safe, reliable, profitable and professional financial planning platform. We collaborate with Amanah Warisan Berhad (AWARIS), a Shariah-Compliant trust company, lead and well-managed by professionals in the trusteeship industry. We strive to provide you with the best financial planning option. AG Liquidated Asset Trust is established to provide legal protection for the settlor's assets and named beneficiaries. Not only that the settlor's asset will be safeguarded, the asset that you set up under AG Liquidated Asset Trust will not be frozen easily under the protection of Trustee Act 1949. We also strive to actively manage your asset so as to provide you with stable returns.

Breaking through all of the industry practice, AG Liquidated Asset Trust provides you with a certain core values, which are Integrity, Responsibility, Transparency, Communication, Trust, Commitment, and Consistency. AG Liquidated Asset Trust allows you to protect your asset and gives you peace of mind on wealth distribution. Our greatest return is always your Trust and Support.

AG Liquidated Asset Trust – your greatest option of all time.

環亞流动资产信托是一个集安全、可靠、收益及专业的理财渠道。我们与符合伊斯兰教法的信托公司——Amanah Warisan Berhad (AWARIS) 合作，以便让環亞流动资产信托的资金由托管行业的专业人士领导和管理，极力于为您提供一个优质的理财及财富传承选项。

当您在设立環亞流动资产信托及成为委托人之际，您与您受益人的权益均已获得保障。在信托法令保护之下，您的资产将不会轻易被冻结，亦能更有效地把财富传承给您的下一代。信托公司除了可以保障顾客的资金安全之外，也会与環亞集团合作，让您的资金在设立信托的过程中不断地增值，每年获取可观且稳定回报，更好地规划您的未来。

信托即是“为人所信，受人所托”。我们一直秉持着正直、负责、透明、沟通、信任、承诺及始终如一的公司理念。让每一位委托人都可以安心地拥有更稳定的被动式收入，就是我们对客户最大的承诺及回报。

環亞流动资产信托，您资产规划的最佳选择。

Product 产品	AG Liquidated Asset Trust 環亞流动资产信托	
Trustee 受托人	AMANAH WARISAN BERHAD (AWARIS)	
Period 期限	3 years 三年	
Amount & Estimated Yearly Return Rate 信托金额与预计年回报率	Asset Amount 资产金额	Estimated Yearly Return Rate 预计年回报率
	Ringgit Malaysia (RM)	%
	15,000 - 95,000	8
	100,000 - 250,000	10
	255,000 and above	12

*Terms & Conditions applied
须符合条规

8 Advantages of AG Liquidated Asset Trust 環亞流动资产信托的八大优势



- 1 Capital is safeguarded
资产获得保障
- 2 Low risk, stable return
低风险，稳定回报
- 3 Eliminate the risk of asset being frozen
避免资产被冻结
- 4 Bypass probate process (LA & GP)
省略遗嘱 / 遗产认证过程
- 5 Avoid the challenge of beneficiary (s)
避免受益人被挑战
- 6 Private & Confidential (Asset & Beneficiary)
高度个人隐私保护 (资产 / 受益人)
- 7 Attractive Return
可观的回报率
- 8 High level of transparency on investment portfolio
透明化的投资项目



*Terms & Conditions applied
须符合条规

For further information,
please contact:
欲知更多详情，请联络：